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To: All Residents of Bel-Air, 
致 貝沙灣各住戶： 

 

   Update of Resident Information 

  年度住戶資料更新 

 DETAILS 詳情: 

 
To ensure the accuracy of residents’ information in our estate, if there are any changes to your contact 

details or other personal information, please complete below form and return to Service Centre: 

為確保屋苑住戶資料的準確性，如您的聯絡方式或其他個人資料有任何變更，請填妥以下表格並交回服

務中心： 

Owner/Resident 

Information 

Update Form  

業主/住戶資料

更新表 

The form is available from the 

Tower Concierge, or you can 

download it by accessing the link 

or scanning the QR code 

表格可向大堂禮賓司索取，或透過

連結下載，亦可掃描二維碼取得表

格 

Submission Deadline 

遞交期限 

 

28.02.2026  
(Saturday 星期六) 

 
Clubhouse Access Control System Update 會所門禁系統更新 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 Should you have any queries, please contact the Service Centre on 2989 6000 / 2989 6350.   

如有任何疑問，如有任何查詢，請致電會所接待處 2989 6000 / 2989 6350與我們聯絡。 

 

 

 

 

 

 

 

Residents can enter the Club by scanning the “Access Code” within the Bel-
Air One-stop Mobile App at the main entrance QR code scanner 住戶可使用

貝沙灣一站式手機應用程式內的「門禁碼」，透過正門的二維碼掃描器進入會

所 

 
As the Octopus card will be replaced once the implementation work is 
complete, residents are advised to download the App and activate account as 
soon as possible  由於八達通卡將在安裝工作完成後停止使用，住戶請盡快下

載應用程式並啟動帳戶 

Expected 

Implementation 

預計實施日 

 

03.2026  
 

Ref no.  

BA/N/26/02/050 
BAP/N/26/02/080 
BA8/N/26/02/043 
 

4/2/2026 
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